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1.

Udvalgsdagsordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg er tidligere udsendt:
Miljø- og teknikudvalget – den 28. marts 2003
Skole-, social- og sundhedsudvalget – den 25. marts 2003
Økonomiudvalget – den 7. april 2003
Byrådet tager på møde den 23. april 2003 til efterretning.
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2.

Overførsel af rammebevilling fra 2002 til 2003

J. nr. 00.01S06

Økonomisk forvaltning har på baggrund af regnskabsrapport pr. 27. februar 2003 opgjort“
rammeoverførsler” fra 2002 til 2003.
Specificerede bilag ligger i sagen.
Samlet rammeopgørelse vedlægges.
Der søges en tillægsbevilling på den samlede overførsel.
Økonomiudvalget udsatte på møde den 11. marts 2003 sagen til mødet i april.
Overførselsbeløbene undersøges og institutionslederne anmodes om at udtale sig til beløbene.
Sagen vurderes i chefgruppen, og oplæg fra chefgruppen forelægges sammen med sagen i 
april.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------
Notat af 2. april fra økonomisk forvaltning vedlægges.
De indsendte redegørelser fra institutionerne er vedlagt sagen.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003, at overførsel af rammebevilling fra 
2002 til 2003 godkendes. 
Samtidig anbefales, at underskuddet i køkkenet i sundhedsafdelingen reduceres med kr. 
300.000, men området forbliver fortsat som rammekonti.
Herudover anbefales det, at restbeløbet fra kulturfonden kr. 30.000 og restbeløbet fra 
omsorgssystemet kr. 22.400 overføres til 2003, ligesom Ferslev skole fremover får 
overførselsadgang på rengøringskonti minus lønninger.
Fritidscentrets underskud på kr. 23.900 samt ungdomsklubbens underskud på kr. 78.600 
modregnes - efter indstilling fra ungdomsskoleinspektør Carsten Rasmussen – i 
ungdomsskolens rammeoverskud.
Den samlede rammeoverførsel bliver herefter kr. 7.736.600, hvortil der søges en 
tillægsbevilling, som finansieres over kassebeholdningen. 
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 økonomiudvalgets indstilling.
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3.

Hovedgadens renovering, præsentation af projekt og udbudsmateriale

J. nr. 05.01.02P20/NCN

Den 30. oktober 2002 blev miljø- og teknikudvalget orienteret om daværende status på 
projektet. Det blev efterfølgende vedtaget at tegne kontrakt med NIRAS A/S om at igangsætte 
projekteringen af strækningen fra Toftevej til Grønnevej og at udbyde udførelsen - for så vidt 
angår strækningen fra Toftevej til indkørslen ved Netto - i begrænset udbud.
NIRAS A/S har nu færdiggjort projekteringen og projektleder Marianne Søndergaard har på 
miljø- og teknikudvalgsmødet fremlagt projektet for udvalget.
Projektet udbydes således, at anlægsarbejdet kan fortsætte frem til området ved Netto´s 
indkørsel, dog kun så længe økonomien rækker.
For den bevilling, som forvaltningen råder over i 2003 forventes det, at anlægsarbejdet fra 
Toftevej kan nå gennem rundkørslen og frem til Bystrædet. 
Gives der i år mulighed for disponere over bevillingen for 2004 forventes det, at projektet kan 
nå frem til Netto´s indkørsel - lidt kortere på siden med de lige numre – lidt længere på siden 
med ulige.
Projektmappe foreligger til gennemsyn i sagen.
Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde den 28. marts 2003 at tage orienteringen til 
efterretning.
Samtidig indstilles til byrådet, at opgaven udbydes jfr. beslutning af 30. oktober 2002, og at 
bevillingen for 2004 – kr. 1 mill. - overføres til 2003, således at arbejdet kan udbydes og 
anlægges ca. frem til indkørslen ved NETTO.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Problemerne omkring juleudsmykning må løses i forbindelse med projekteringen.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 økonomiudvalgets indstilling.
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4.

Skuldelevvej, bevilling til ombygning , byggemodning af Nordmandsvænget

J. nr. 05.01.02P20/NCN

I forbindelse med byggemodningen af Nordmandsvænget – tidligere benævnt 4-bo Skibby - har 
det, siden de første forsigtige overslag blev lavet, været en nødvendig forudsætning, at 
Skuldelevvej skulle ombygges med nyt vejprofil, ny belysning vejafvanding m.v.
I det oprindelige oplæg var det planen at ombygge ca. 300 m vej. 
Man regner nu med udelukkende at ombygge ca. 160 m vej frem til stikvejen til nr. 25 – 27.
Forvaltningen har arbejdet med en løsning, hvor vejudlægget på strækningen i Skibby by 
videreføres - det er i dag 10 m. Kørebanen udføres i 6 m´s bredde – den er 7,6 m inden for 
bygrænsen - og der etableres en delt cykel- og gangsti på 3 m i begge vejsider. Byzonetavlen 
rykkes ud øst for Skuldelevvej 27.
På sigt bør dette vejprofil føres videre ind i byen frem til Hovedgaden.
På det renoverede stykke af Skuldelevvej - de 160 m - foreslås opsat belysning i form af 
Københavnerarmaturer på rørmaster.
De seneste overslag har vist, at balancen mellem indtægter og udgifter i projektet ikke entydigt 
levner plads til nærværende projekt – alt afhænger af, hvor hurtigt og til hvilken pris 
parcelhusgrundene sælges. 
Der søges derfor om særskilt bevilling til at udbyde arbejdet med NIRAS A/S som rådgiver.
Indstillingsbilag og situationsplan vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2003, at Skuldelevvej ombygges 
som beskrevet, at der gives en bevilling som anført i indstillingsbilaget og at beløbet frigives 
således, at arbejdet kan igangsættes samtidig med byggemodningen af Nordmandsvænget.
Det indstilles, at beløbet finansieres af kassebeholdningen, indtil udgiften kan dækkes af 
provenuet fra grundsalg på matr. nr. 4-bo Skibby.
Hanne Kyvsgaard deltog ikke i behandlingen af dette punkt.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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5.

Godkendelse af takstblad for tømning af bundfældnings- og samletanke

J. nr. 06.01.20P21/SK

På mødet den 20. november 2002 godkendte byrådet :
At der indføres en tvungen tømningsordning for hustanke.
At et flertal i miljø- og teknikudvalget indstiller, at der anvendes det samme regulativ som 
anvendes i Frederikssund, Stenløse og Jægerspris kommuner. Bent Raith indtager 
særstandpunkt så vidt angår § 8, idet han mener, at varsling for forestående tømninger bør 
finde sted individuelt, f.eks. med brev.
At tømningsordningen sendes i EU-licitation sammen med de ovenfor anførte 3 kommuner.
At byrådet bemyndiger teknisk forvaltning til i fællesskab med de øvrige deltagende kommuner, 
at tegne kontrakt med den vindende entreprenør ud fra den opstillede evalueringsmodel.
At der orienteres om ordningen i lokalavisen.

Sammen med kommunerne Frederikssund, Jægerspris, Stenløse og Ølstykke har Skibby 
Kommune afholdt licitation over opgaven med at foretage tømningen af bundfældningstankene. 
Ved den afholdte licitation blev Albertslund Kloakservice billigst, licitationsresultaterne fremgår 
af sagsmappen.
På baggrund af den afholdte licitation kan forvaltningen nu udarbejde et takstblad for de 
forskellige tanktyper m.m., idet taksterne skal sammensættes af følgende 3 parametre :
Betaling til entreprenøren (til Albertslund Kloakservice).
Behandling på renseanlægget og bortskaffelse af slam (til kloakforsyningen).
Administration af ordningen og kontrol med entreprenøren (til teknisk forvaltning).
Forslag til takstblad for tømningsordning vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2003, at takstbladet godkendes.
Hanne Kyvsgaard deltog ikke i behandlingen af dette punkt.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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6.

Separering af kloaksystemet i Skuldelev Syd

J. nr. 06.01.03P20/SK

Sagens status:
Den 19. juni 2002 besluttede Byrådet at give en anlægsbevilling på kr. 7,1 mill. til separering af 
kloakkerne i Skuldelev Syd.
Den 30. juli 2002 blev der afholdt en offentlig licitation over arbejdet. Ved licitationen blev der 
kun afgivet 2 tilbud. 
Hvis arbejdet skulle gennemføres af det firma som afgav det billigste tilbud, ville prisen på 
projektets gennemførelse blive ca. det dobbelte af det bevilligede beløb.
På baggrund af ovenstående, blev licitationen derfor annulleret.
Udvalgsformanden og teknisk chef har efterfølgende forhandlet med Hedeselskabet med henblik 
på at få godtgjort en del af de afholdte projekteringsudgifter. 
Forhandlingerne resulterede i et tilbud om, at Hedeselskabet skulle godskrive Skibby kommune 
halvdelen af projekteringsudgifterne.
På mødet den 18. december 2002 accepterede MTU Hedeselskabets tilbud.

Sagens videre forløb:
Hedeselskabet og forvaltningen har efterfølgende gennemgået sagen, og det blev konstateret, 
at der er en del skader på de eksisterende kloakledninger, som bør repareres, ligesom det blev 
konstateret, at overfladevandet fra et område ved skolen rimeligt nemt kan separeres fra 
spildevandsledningen og tilsluttes regnvandssystemet.
Udgiften til arbejdet finansieres af anlægsbevillingen ,og det resterende beløb føres tilbage til 
kloakfonden.
Arbejdet er planlagt udført i eftersommeren 2003. 
Indstillingsbilag vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2003, at udgiften afholdes af det i 
forvejen frigivne beløb, og at det resterende beløb tilbageføres kloakfonden, idet projektet med 
separering af kloakkerne udskydes til et senere tidspunkt i spildevandsplanen,
Hanne Kyvsgaard deltog ikke i behandlingen af dette punkt.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 miljø- og teknikvalgets indstilling.
Byrådet var enige om at anmode forvaltningen om at arbejde videre med alternative løsninger 
til bortskaffelse af regnvand. 
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7.

Venslev Syd, kloakseparering

J. nr. 06.01.03P20/SK

Ifølge kommunens spildevandsplan skal den sidste del af Venslev separeres i år 2003. 
En separering af kloaksystemet er meget påkrævet, idet specielt beboerne i Venslev Søpark nr. 
17, 19, 21 og 23 er meget generet af opstuvning af kloakvand, når det regner.
Beløbet er bevilliget i forbindelse med budgetlægningen for 2003, men skal frigives.
Indstillingsbilag vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2003, at beløbet til separering af 
kloaksystemet i den sydlige del af Venslev frigives.
Hanne Kyvsgaard deltog ikke i behandlingen af dette punkt.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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8.

Anvendelse af frivillige i kommunen indenfor brand- og beredskab

14.01.00 P27MP

I den politiske aftale om beredskabet i perioden 2003- 2006 er et af de centrale punkter en 
opfordring til øget anvendelse af frivillige i kommunerne. 
I den forbindelse fremsender beredskabsforbundets Frederikssund-kreds oplæg til 
samarbejdsaftale med Skibby kommune. I oplægget beskriver de opgaver de frivillige kan 
påtage sig. Opgaver, der i det væsentlige, i dag ikke udføres af deltidsansatte i 
redningsberedskabet. 
Mandskabet i Skibby brand- og redningsberedskab er positivt indstillet til et tættere samarbejde 
med beredskabsforbundet.
Aftalen er i prøveperioden uden økonomiske forpligtelser for Skibby kommune, men udgifter til 
forbrug af materialer, brændstof, forplejning eller lignende dækkes dog af kommunen. 
Forslag til aftale vedlægges. 
Beredskabskommissionen anbefaler på møde den 20. marts 2003, at der indgås 
samarbejdsaftale med beredskabsforbundet på de foreslåede vilkår.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003 beredskabskommissionens indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 beredskabskommissionens indstilling.
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9.

Aftale mellem Jægerspris og Skibby kommuner om fælles beredskabschef

J. nr. 14.00.06P27/MP

Aftalen om fælles beredskabschef som blev indgået pr. 01. januar 1997 med en femårig 
uopsigelighed og herefter et års opsigelsesvarsel er blevet justeret, så den passer til de 
nuværende forhold.
Forslag til ny aftale vedlægges. 
Beredskabskommissionen anbefaler på møde den 20. marts 2003, at den reviderede aftale 
godkendes.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 7. april 2003 beredskabskommissionens indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 23. april 2003 beredskabskommissionens indstilling.
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10.

Samarbejdsaftale og protokollat vedrørende det fælles skattesamarbejde mellem 
Frederikssund, Jægerspris, Skibby, Slangerup og Ølstykke kommuner

J.nr. BK 25.06 A06

Til orientering for byrådet

Byrådet besluttede på møde den 9. oktober 2002 at søge om tilladelse til at indtræde i det 
fælleskommunale skattesamarbejde mellem Frederikssund, Jægerspris, Slangerup og Ølstykke 
kommuner.
Der er nu udarbejdet og underskrevet samarbejdsaftale og protokollat om skattesamarbejdet 
mellem de 5 kommuner, som træder i kraft pr. 1. maj 2003.
Skattechefen og 5 medarbejdere berøres af samarbejdsaftalen. En enkelt medarbejder er 
overflyttet til skattesamarbejdet pr. 1. marts og de øvrige overflyttes pr. 1. maj.
Materialet er fremlagt i sagen.
Økonomiudvalget tager på møde den 7. april 2003 orienteringen til efterretning.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet tager på møde den 23. april 2003 orienteringen til efterretning.
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11.

Autorisation til databehandling af personoplysninger i skattesamarbejde mellem 
Frederikssund, Ølstykke, Slangerup og Jægerspris Kommuner

J.nr. ØK/SKAT

Til orientering for byrådet

Som følge af Skibby kommunes indtræden i skattesamarbejde mellem Frederikssund, Ølstykke, 
Slangerup og Jægerspris Kommuner skal der foretages nogle IT-mæssige tilpasninger. Der 
oprettes således et nyt fælles skatteregister, som dækker alle 5 kommuners skatteydere.
For at medarbejderne i de 5 kommuner kan bruge de sammenkædede skatteoplysninger, har 
kommunerne givet tilladelse til, at medarbejdere ansat i de andre kommuner kan autoriseres til 
at benytte oplysninger om hinandens skatteydere. 
Medarbejderne ansat i Frederikssund, Ølstykke, Slangerup, Jægerspris og Skibby kommuner er 
derfor blevet autoriseret til systemer, som Frederikssund Kommune i henhold til lov om 
behandling af personoplysninger (Persondataloven) er dataansvarlig myndighed for.
Økonomiudvalget tager på møde den 7. april 2003 orienteringen til efterretning.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet tager på møde den 23. april 2003 orienteringen til efterretning.
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12.

Ny ligningsansvarlig for Skibby kommune

J.nr. ØK/SKAT

Til orientering for byrådet

Som følge af Skibby kommunes indtræden i skattesamarbejde mellem Frederikssund, Ølstykke, 
Slangerup og Jægerspris Kommuner skal der - efter § 1 stk. 3 i skattestyrelsesloven - udpeges 
en person, der er ansat i en af kommunerne til at have det øverste ansvar for den kommunale 
skattemyndigheds ligningsarbejde i de pågældende kommuner for den del af ligningen, der 
placeres i fællesskabet.
Forvaltningschef Steen Jensen, Frederikssund kommune er godkendt som ny ligningsansvarlig 
fra 1/5-2003.
Økonomiudvalget tager på møde den 7. april 2003 orienteringen til efterretning.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet tager på møde den 23. april 2003 orienteringen til efterretning.
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